



MUNICIPAL
Gazette
 MUNICIPALE
 DE—OF
Montreal

Organe officiel de la Corporation de la Ville de Montréal
 Official organ of the Corporation of the City of Montreal
 CANADA

Toutes communications se rapportant aux annonces ou aux abonnements devront être adressées tout simplement comme suit:

"La Gazette Municipale"
 Bureau de Poste: 299 ou 42 Place Jacques-Cartier, Montréal

Toutes communications se rapportant à la rédaction devront être adressées comme suit:

"La Gazette Municipale"
 Hôtel de Ville, — Montréal

All communications relative to advertisements or subscriptions should be addressed simply as follows:

"The Municipal Gazette"
 Post Office Box: 299 or 42 Jacques-Cartier Square, Montreal.

All communications relative to the editorial part of the paper should be addressed as follows:

"The Municipal Gazette"
 City Hall, — Montreal.
 TELEPHONE MAIN 4240

Parait le lundi matin
 Published every Monday morning
 Abonnements \$4 par an
 Subscriptions \$4 a year
 Payables d'avance
 Payable in advance

DELIBERATIONS

Compte rendu de l'assemblée du 27 mai 1911, a.m.

Report of meeting held the 27th May, 1911, a.m.

Sont présents: M. Lachapelle, Président; MM. Wanklyn et Ainey.

Present: Messrs. Lachapelle, Wanklyn, and Ainey; Mr. Lachapelle in the chair.

1.—Soumis un rapport du Contrôleur et Auditeur de la Cité, attirant l'attention du Bureau sur le fait que le crédit voté pour "réparations, entretien et dépenses générales d'administration" du Département de la Voirie, est presque épuisé et recommandant qu'une somme de \$40,000 soit votée pour continuer le service dudit Département.

1.—Submitted a report from the City Comptroller and Auditor, calling the attention of the Board to the fact that the appropriation voted for "repairs, maintenance and general expenses of administration" of the Road Department is almost exhausted and recommending that a sum of \$40,000 be voted to continue the service of said department.

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant que ladite somme de \$40,000 soit votée pour les fins susdites.

Resolved: That a report be made to Council, recommending that the said sum of \$40,000 be voted for the above mentioned purposes.

2.—Soumis un extrait du procès-verbal d'une assemblée de la Commission Spéciale des Réceptions, tenue le 17 mai 1911, à l'effet de transmettre au Bureau des Commissaires le programme des fêtes proposées à l'occasion du couronnement de Sa Majesté le Roi Georges V.

2.—Submitted an extract from the minutes of a meeting of the Special Committee on Receptions, held the 17th May, 1911, transmitting to the Board of Commissioners the program of the celebration to be held on the occasion of the coronation of His Majesty the King George V.

3.—Soumises aussi deux communications du "Canadian Union Meeting of the Brotherhood of Locomotive Firemen and Enginemen" et de la "Canadian Medical Association", déclarant qu'ils tiendront leurs conventions à Montréal, dans le cours du mois de juin prochain, et demandant un octroi de la Ville à cette occasion.

3.—Submitted also two communications from the Canadian Union Meeting of the Brotherhood of Locomotive Firemen and Enginemen and of the Canadian Medical Association, informing the Board that they will hold their conventions in Montreal, in the course of June next, and asking the City for a grant in this connection.

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant qu'une somme de \$3,500 soit votée et mise à la disposition de la Commission Spéciale des Réceptions, pour les fins suivantes:

Resolved: That a report be made to Council, recommending that a sum of \$3,500 be voted and placed at the disposal of the Special Committee on Receptions for the following purposes:

10. Pour l'organisation de feux d'artifice dans les parties est et ouest de la Cité, et autres dépenses à l'occasion du Couronnement. \$2,500
 (Les Commissaires suggèrent respectueusement qu'un montant de \$2,000 soit affecté auxdits feux d'artifice et réparti également entre les deux parties—est et ouest—de la Cité).

10. For the organization for displays of fire-works in the east and west sections of the City, and other expenses on the occasion of the Coronation. \$2,500
 (The Commissioners respectfully suggest that a sum of \$2,000 be applied to fire-work displays & apportioned equally between the two sections—east and west—of the City).

20. Pour couvrir les frais d'une réception à faire à la Canadian Medical Association. 500

20. To cover the cost of a reception to be tendered to the Canadian Medical Association. 500

30. Pour couvrir les frais d'une réception à faire au "Brotherhood of Locomotive Firemen and Enginemen" 500

30. To cover the cost of a reception to be tendered to the Brotherhood of Locomotive, Firemen and Enginemen. 500

\$3,500

\$3,500

4.—M. l'ex-échevin Dubeau et M. le chanoine Dauth se présentent devant le Bureau et demandent, au nom de l'Université Laval de Montréal, la permission de construire

4.—Ex-Ald. Dubeau and Canon Dauth appeared before the Board and, on behalf of Laval University of Montreal, asked to be allowed to construct a wooden extension to